
Referat Afdeling Lindeparken 15.04.2024 

 

Boligselskabet Fjordparken 

Afdeling Lindeparken Fynsvej – Vendsysselvej – Lindevænget (234) 

Den 15.april 2024 kl. 1800 i mødelokalet, Fynsvej 1, Kælderen 

Dagsorden: 

Velkomst. 

2 afbud Niels Jensen – Lene Lüther 

Orientering fra Formanden. 

Ejendomsfunktionær Michael Nættermann har den 12. april 2025 haft 25-års jubilæum 

På valg til det årlige afd. Møde er Lone A, Christina R, Lene L, Niels J 

Hvordan er tilfredsheden i bestyrelsen: alle er tilfredse 

Ingen dukkede op til åbent kontor 15. marts 2024. Ordningen fortsætter stadig. 

Parkering – der er fri parkering, der er ingen restriktioner eller at der skal vælges et 

parkeringsfirma, som tager sig af det, Der drøftes om der kan sættes et skilt op med privat 

parkering kun for beboerne. 

Sociale arrangementer – der er ikke noget nyt pga. det ikke har muligt at finde en dato for møde. 

Forslag kan evt. være fastelavn, juletræsfest, spilleaften, gå banden, cykelbanden  

Meddelelser fra Administrationen. 

Budget overskud med 10.000 kr., der er kommet nye ejendomsvurderinger, og de er ikke alle helt i 

orden. Renovation er fortsat ikke så høj, da der fortsat ikke er nyt omkring den nye ordning da den 

stadig afventer Refa. Pligtbidrag er steget lidt, da det er index regulering, regnskabet er godkendt 

af alle i bestyrelsen 

Forslag til budget 2025 – indstilles til godkendelse på afdelingsmødet 2. september 2025 kl. 17.00, 

der er sendt varmeregnskab ud til beboerne. Administrationen har ikke yderligere at melde ud. 

Bestyrelses debat mht. nuværende Parkerings regler ifølge Husorden 

Indkommende forslag. 

Ingen forslag. 

Næste AB – Møde tirsdag d. 180624 kl.  1800. 

 


